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Ordinært årsmøte i Arendal Undervannsklubb AUK 2024 
 

Tid: 7. mars 2024, 19.00 
Sted: Kystruta, Kystveien 116, Arendal 
 
Agenda 
 
1. Godkjenne de stemmeberettigete. 
2. Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden. 
3. Velge dirigent, referent, samt to medlemmer til å underskrive protokollen. 
4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger. 
5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand. 
6. Behandle forslag og saker. 

6.1 Salg av reisekompressor 
6.2 Innkjøp av nye kurver til UV-rugby 

7. Fastsette medlemskontingent 2025 
8. Vedta idrettslagets budsjett.  
9. Valg 
10. Eventuelt 
 
 
 
1. Godkjenne de stemmeberettigete. 

19 stemmeberettigete 
 

2. Godkjenne innkallingen, sakslisten og forretningsorden. 
Godkjent av årsmøtet 
 

3. Velge dirigent, referent, samt to medlemmer til å underskrive protokollen. 
Dirigent: Tor Egil Ellefsen 
Referent: Morten Kjeld Ebbesen 
Signatører: Geir Eliasen og Tor Eilertsen 
 

4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger. 
 
Årsmelding: 
Vi har hatt god aktivitet gjennom det meste av året, men selvfølgelig var det mindre i den første kalde 
delen av året. Onsdagsturene har vært gratis for klubbens medlemmer som en motivasjon til å få opp 
dykkeaktiviteten. I forbindelse med turene arrangert i Spond har 479 dykkere vært på tur gjennom året. I 
tillegg kommer private dykk av medlemmer og dykk i forbindelse med dykkertreffet. 
 
I løpet av året har vi avholdt en del arrangementer: 
• 6. mars var det ordinært årsmøte i Kystruta med servering av pizza og foredrag av Alf Ring Kleiven 

fra Havforskningsinstituttet om registrering av naturverdier i Raet Nasjonalpark. Det var 19 
fremmøtte. 

• 11. mars hadde vi ryddeaksjon på Revesand Brygge sammen med velforeningen der. Det var kjølig 
men gode dykkerforhold med sol, lite vind og god sikt. 7 dykkere og 41 frivillige fra velforeningen 
møtte. I alt ble det ryddet 1220kg og herunder 81 dekk.  

• 15-16. april var det fotohelg med fokus på nakensnegler. 
• I mai måned ble pongtongene på klubben båt endelig skiftet. 
• 4. juni var det felles dykkertur med Triton til Valøyene med 17 dykkere og 3 ikke-dykkere. Det var 

felles lunsj med grilling av pølser, burgere og kamskjell. 
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• I juni ble Dykkingens Dag markert med tur til Torungen Fyr. 
• 15. juli var det sommerfest i klubbhuset med 13 deltakere. Det var dykking etter kamskjell i forkant 

og så sjømat på grillen sammen med vanlig grillmat. 
• 24.-27. august hadde vi dykkertreff med overnatting på Hove Leirsenter med dykkerture fra 

klubbhuset. Interessen var litt for lav med kun 11 deltakere fra Danmark. 1 nordmann var meldt på 
men møtte ikke. Deltakerne var veldig tilfredse med dykking, overnatting, mat og det hele, men det 
var mye jobb på få personer i forhold til det økonomiske overskuddet. 

• 30. august hadde vi en ryddeaksjon i Kuviga, hvor det ble funnet dekk, påhengsmotor, teiner og 
annet søppel 

• 10. september deltok vi på et arrangement i forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget 
med rydding i sentrum. Med en uheldig plassering og et litt uheldig tidspunkt var det veldig 
begrenset fremmøte av publikum. 

• 29. oktober hadde vi ryddeaksjon ved Skilsøy. Til tross for mye vind og regn og temperatur rundt 
null ble det funnet mye dekk og annet søppel. Den lokale velforeningen stilte opp med landpersonell 
og to båter. 

• 4. november var det Divers Night. Triton inviterte regionens klubber til felles arrangement på 
Torskeholmen i Grimstad. Fire fra AUK var med og en dykket. Det var rikelig kake!  

• 9. desember hadde vi julebord på Haralds Pub med 19 deltakere. Det var god mat og god stemning. 

Klubben har i årets løp vært aktiv med rydding av redskaper og søppel i sjøen. Vi søkte midler hos 
Handelens Miljøfond til å finansiere ryddingen. For 2024 har vi søkt og fått bevilget 200.000kr til 
ryddingen. Det er en god dugnadsaktivitet som hjelper klubbens økonomi veldig. Som dugnadsaktivitet 
er det mye bedre enn å skulle selge doruller eller vafler, da vi kan gjøre det som vi er best til – nettopp å 
dykke. Vi håper at mange vil ta del i dette dugnadsarbeide i 2024 enten som dykker, båtfører, 
hjelpepersonell eller på annen vis.  
 
I årets løp er det også ryddet og ommøblert i garasjen. Det er kommet inn nye reoler for å gi bedre 
utnyttelse av plassen. I etterkant av årsmøtet 2023 er det kjøpt inn booster. 
 
Klubben har vært representert på diverse møter vedrørende rydding både i regi av fylkeskommunen og 
NDF. Vi var også med ved regionsmøtet i NDF i Kristiansand. 
 
Fridykkergruppen: 
I fridykkergruppen har det vært lite organisert dykkeaktivitet på grunn av få medlemmer og alminnelig 
travelhet. I samarbeide med to andre nye fridykkerinstruktører avholdte Morten fridykkerkurs 17.-18. 
juni. Det var teori i klubben, bassengøvelser i Stinta og åpentvannsdykk på Hove. 11 deltakere var 
påmeldt, men 7 møtte opp og ble uteksaminert. Tiden vil vise om det lykkes å holde noen av deltakerne i 
klubben. Det ble brukt låneutstyr på kurset, men det er nå kjøpt inn bly til fremtidige kurser. Blyet kan 
også brukes av apparatdykkere ved behov. 
 
Undervannsrugbygruppen: 
Vi begynte året som de fleste begynner året, med bra oppmøte og masse energi. Vi meldte oss på Norges 
Cupen som skulle være 17.-19. mars. Bjarte tok på seg trenerrollen og vi hadde bra opplegg med øvelser, 
regler og litt taktikk på trening frem mot cupen. Vi fikk dispensasjon til å ha med 2 stykk som skulle 
prøvespille for det spanske landslaget, som trente i Norge. Norge er et av de beste landa i verden i 
undervannsrugby. Vi hadde en kjempefin tur med masse gode minner og vi fikk en liten pekepinne på 
hva vi må trene videre på. Vi ble nr. 8 på den turneringa. Gruppen har søkt om innkjøp av nye kurver 
som det ses senere på årsmøtet. 
 
Til sist vil styret takke alle som har vært medlem, deltatt i aktivitetene og bidratt med dugnadsarbeide av 
den ene eller annen art. Det er folkene og dugnadsarbeidet som driver klubben og gjør den til et hyggelig 
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sted å være. Vi jobber aktivt med å ta godt imot nye medlemmer og bevare en god stemning. Dette 
ønsker vi å fortsette i 2024. Takk. 
 
Årsberetningen ble godkjent av årsmøtet. 
 

5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand. 
Regnskapet er revidert og godkjent av kontrollutvalget. Kontrollrapporten ligger som vedlegg til 
referatet. 
 
Kommentar fra årsmøtet: 
- Det ønskes litt mer utspesifisering av inntekter fra luft, gass etc. 
- Årsmøtet vedtar enstemmig at gjeldsposten vedrørende nøkler skrives i null. Det har tidligere blitt 
gjennomført innsamling av gamle nøkler. Dermed betraktes alle resterende nøkler som bortkomne. 
 
Regnskapet ble godkjent av årsmøtet. 
 

6. Behandle forslag og saker. 
6.1 Salg av reisekompressor 

Forslag fra styret: 
 
Styret foreslår å selge reisekompressoren. Bakgrunnen er at reisekompressoren er så tung at den i 
praksis er vanskelig å transportere. I tillegg kjører den på trefaset strøm, hvilket ikke nødvendigvis er 
tilgjengelig hvor det ønskes. Dermed blir den brukt veldig lite. Det ønskes å selge kompressoren og 
så kjøpe en mindre og lettere så den faktisk er mulig å ta med på tur. Det ønskes at den nye 
reisekompressoren skal kjøre på enfaset strøm så den kan brukes nesten overalt. 
 
Forslag til vedtak: 
Styret får godkjennelse til å selge reisekompressoren og kjøpe en annen innenfor den vanlige 
innkjøpsramme for styret. 
 
Revidert forslag til vedtak: 
Styret får godkjennelse til å selge reisekompressoren. Det avventes å kjøpe ny idet det ønskes å 
vurdere priser med mere for salg av eksisterende hovedkompressor og kjøp av ny hovedkompressor 
og så unnvære reisekompressor i klubben. 
 
Avstemning: 
19 for  
0 blank 
0 imot 
Forslaget ble vedtatt av årsmøtet 
 

6.2 Innkjøp av nye kurver til UV-rugby 
 
Forslag fra UV-rugbyspillerne: 
Det ønskes å kjøpe inn nye kurver til UV-rugby. Bakgrunnen er at de gamle kurver er slitte og har 
blitt reparert mange ganger, men likevel utgjør de i nåværende form en sikkerhetsrisiko for spillerne. 
For å kunne tilby et trygt og attraktivt treningsmiljø for nåværende og nye spillere ønskes det å kjøpe 
inn nye kurver. Forventet kostnad er ca. 9000kr/stykk så i alt 18000kr. 
 
Forslag til vedtak: 
Gruppen får godkjennelse til å kjøpe kurvene. 
 
Avstemning: 






